
   

 

 Månadsmötet i september 2018 

 

Elisabeth Andersson hälsade alla hjärtligt välkomna till septembers månadsmöte 

och efter en kort genomgång av dagens program överlät hon mikrofonen till vår 

ordförande Bo Lundgren. 

Bo Lundgren berättade om att styrelsen kämpar vidare och har bland annat varit 

representerad vid både ett distriktsmöte och ett samrådsmöte. Vidare har 

styrelsen planerat en 80+ lunch i slutet av oktober på Lastberget och ett julbord 

för alla våra duktiga funktionärer. Vill du vara med på denna trevliga utflykt 

nästa år är du välkommen som funktionär. Många olika uppgifter finns det att 

välja bland! 

Arbetet med att ersätta Skeppet går vidare men det planerade mötet med 

kommunen som skulle ha skett under september har skjutits upp en månad för 

att alla kvarnar hos kommunen skall mala klart. Det gäller framför allt tillstånd 

för de förändringar vi vill skall göras på Skeppsgården. 

Kåre Ericsson informerade om ett föredrag som Parkinsonföreningen i Bålsta 

kommer att genomföra den 9 oktober på Källvägen. 

Efter kaffe med dopp var det dags för dagens stora tilldragelse som var 

Seniorshoppen, representerad av Catarina Näslund. Tre damer och två herrar 
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hade blivit utpekade att vara mannekänger för att visa ett litet axplock av de 

över 1 000 plagg hon hade släpat på från Västerås. 

Temat för visningen var höst- och vinterkläder och mycket fanns att välja på. 

Mannekängerna hade det lite snärjigt med bytena mellan visningarna men jag 

tror inte att publiken såg speciellt mycket av stressen. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Många plagg provades och kommersen var tämligen god. Själv köpte jag en av de 

skjortor jag visade för alla de 90 personer som tittade på. 

Efter mötet hjälpte några att lasta Catarinas lilla buss och det är inte klokt vad 

kläder det får rum i ett tämligen litet fordon. 

Kent Magnusson, text 

Bo Lundgren, foto 


